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Zapytanie 

w sprawie: bezpieczeństwa przejścia dla pieszych przez al. Unii w okolicy Aquaparku Fala 

 

 W związku z  interwencją mieszkańca w nawiązaniu do mojego zapytania z 

dn.22.03.2022 r. i odpowiedzi na nie zawartej w piśmie DSR-BIM-III.003.7.2022 z dnia 

29.03.2022r.  w sprawie poprawy bezpieczeństwa przejścia dla pieszych przez al. Unii w 

okolicy Aquaparku Fala zwracam się z następującym zapytaniem. Z udzielonej odpowiedzi 

wynika, że kwietniu br. przywrócone zostanie właściwe oznakowanie poprawiające 

bezpieczeństwo pieszych uczestników ruchu. Niestety tak się nie stało. Prosiłbym o 

wyjaśnienie , dlaczego?  

Mieszkaniec zauważa jednak, że nie odmalowano  niebieskich stanowisk dla osób  

niepełnosprawnych. Proszę o informację  kiedy i to nastąpi?  

Podjęte jednakże zostały w tym miejscu działania mające za zadanie uporządkowanie 

parkowania i ustawiono pionowe znaki D-18, lecz jeden znak D-18 z tabliczką T-3a zasłania 

teraz znak D-6. Czy można obydwa znaki umieścić na jednym słupku dla poprawy 

widoczności?  

Mieszkaniec zauważa, że pomimo znaków regulujących kwestię parkowania, kierowcy nadal 

nagminnie zastawiają przejście dla pieszych. Straż Miejska zakłada blokady na koła ale to nie 

rozwiązuje problemu. Czy zatem  możliwy jest montaż słupków na odcinku 10 m przed 

"zebrą"? To w opinii mieszkańca powinno ostatecznie pomóc.  
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